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§ 15 
Ombyggnad av Pilträdet 11, hus 6, till kontorslokaler. 
Lägesrapport  
FSK 2018/239 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner lägesrapporten avseende 
projekt Ombyggnad av Pilträdet 11, hus 6, till 
kontorslokaler. 

 
Reservation 
Hansi Karppinen (L) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till 
sitt förslag. 
  

Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut 
1) Ordföranden Clara Lindblom m.fl. (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M), 
Sergej Salnikov (SD) och Frank Hojem (C) föreslår (se beslutet). 
  
2) Hansi Karppinen (L) föreslår att nämnden beslutar enligt 
följande: 
  

1. Att delvis bifalla förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att inför ombyggnationen av Pilträdet 11 utreda 

förutsättningarna för att installera solcellspaneler. 
3. Att därutöver anföra följande: 

  
För att nå sina mål i klimatomställningen är det nödvändigt 
att andelen lokalproducerad grön el ökar, därför bör varje 
investering, upprustning och ombyggnation som görs på 
fastighetsnämndens fastigheter även bidra till att vi ökar 
andelen grön lokalproducerad el. 
  
Vid den nuvarande lägesrapporten noterar vi att staden väljer 
att fortsätta projektet utan att ens utrett förutsättningarna för 
att installera solcellspaneler. Detta anser vi är väldigt tråkigt 
och vi ser gärna att detta görs och därmed komma ett steg 
närmre stadens mål för grön el. 
  
Vi ser att fastighetens elsystem ska genomgå en renovering 
för att uppfylla myndighetskrav, då ser vi även möjligheten 



Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 5/2024 
 

2024-05-28 

att nämnden ska fortsätta med arbetet att ställa om till grön el. 
Därför anser vi att förutsättningarna för att installera 
solcellspaneler också ska utredas. 

  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra och 
finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds av 
ordföranden Clara Lindblom m.fl. (V), Alma Carlsson m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M), 
Sergej Salnikov (SD) och Frank Hojem (C) 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2018/239-19 (Godkänd - R 1) Ombyggnad av Pilträdet 
11, hus 06, till kontorslokaler. Lägesrapport 
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